
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Antoniego Motyczkê

na 48. posiedzeniu Senatu
w dniu 4 lutego 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z usuniêciem firmy Alpine Bau GmbH A–1 sp.j. z budowy autostrady A1 na odcinku

Œwierklany – Gorzyczki pojawiaj¹ siê pewne istotne problemy, które wymagaj¹ rozwi¹zania. Po wielu
przeprowadzonych rozmowach, dosz³y do mnie liczne zaniepokojone g³osy zwi¹zane z brakiem zabez-
pieczenia dla firm bêd¹cych podwykonawcami firmy Alpine Bau.

Istniej¹ bardzo powa¿ne problemy, które na chwilê obecn¹ pozostaj¹ bez rozwi¹zania. S¹ to miêdzy
innymi d³ugi firmy Alpine wobec polskich przedsiêbiorców za roboty wykonane i odebrane, a niezap³a-
cone. Specjalnie na potrzeby budowy autostrady sprowadzone zosta³y materia³y, za które nie zap³aco-
no, a dodatkowo wymagaj¹ one sk³adowania. Pojawiaj¹ siê tak¿e g³osy sugeruj¹ce mo¿liwoœæ
kontynuowania niektórych robót na bezpoœrednie zlecenie GDDKiA. Roboty te do tej pory by³y realizo-
wane przez podwykonawców firmy Alpine Bau. Niepokój wzbudza tak¿e to, czy po wybraniu nowego ge-
neralnego wykonawcy firmy podwykonawcze Alpine Bau bêd¹ mog³y dokoñczyæ rozpoczête prace.

Uprzejmie proszê szanownego ministra o zaznajomienie siê ze spraw¹ i podjêcie dzia³añ, które po-
mog³yby rozwi¹zaæ tê skomplikowan¹ sytuacjê.
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